



**For immediate release:**

25 October 2018

## Hairy Crabs and more at NagaWorld!

**Phnom Penh, Cambodia, 25 October 2018** – The highly-anticipated Hairy Crab season is back! For a limited time only from now till end of November, NagaWorld is serving Hairy Crabs as well as tantalising dishes made with this famous autumn delicacy imported all the way from Jiangsu, China.

Fortune Palace (Level 1, NagaWorld) and Hall of Golden Chimes (Level 5, Naga 2) – both winners in the 2018 World Luxury Restaurant Awards – are offering several mouth-watering menu creations to indulge in the freshest harvest of hairy crabs. Renowned for the sweet and succulent flesh, hairy crab is highly prized for its decadent golden roe thanks to its rich and creamy flavour.

At Fortune Palace, the hairy crabs are either ***Braised with Chinese Wine in Stone Pot, Steamed with Egg White*** or cooked with ***Special Black Vinegar Sauce*** to enhance its natural flavours. Meanwhile at Hall of Golden Chimes, try out the ***Hairy Crab Steamed Xiao Long Bao, Prawn and Crab Dumplings*** as well as ***Double-boiled Hairy Crab Meatball in Thick Broth***.

It is also highly recommended to check out the sensational \$10 dishes at 10 participating NagaWorld restaurants, showcasing the best of cuisines from all around the world. For only \$10 each, delight in the amazing Abalone and Tofu dish at Fortune Palace or freshly-made Squid Ink Spaghetti at Bistro Romano. Other must-tries include a host of delectable dishes such as River Lobster with Eggplant, Golden-Battered Prawns with Salted Egg, Pan-Fried Sea Bass, Beef Tartare, Salmon Rolls, Prawn and Tofu and popular Southeast Asian selections at participating restaurants Le Gourmet, NagaRock, Korean Grill, The Teppanyaki, Indochine, Golden Bowl, Chopstick and The Vimean - CityWalk.

For those who love a huge feast with family and friends, relish Phnom Penh's longest buffet line packed with premium delicacies and fresh seafood galore at only \$39 for 2 diners at award-winning international buffet restaurant 2Pangea. The promotion is available daily from 5:30pm to 10pm, till 30 November.

To mark the annual Water Festival celebrations, The Pangea's Royal Khmer Dinner buffet is also featuring free-flow Angkor draft beer for just \$10 per person. Daily from 5:30pm to 9:30pm, the buffet showcases authentic recipes from multiple provinces in Cambodia, accompanied by live performances of traditional Khmer dance and music.

Visit NagaWorld to discover a highly rewarding culinary journey with your loved ones today!

###



## About NagaWorld

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, 27 food & beverage outlets and clubs, 2 all-suite luxurious spas, a state-of-the-art, 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty-Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

### **For media enquiries or photos, please contact:**

<p>Ms Melanie Loong Senior Manager, Marketing Communications Tel: (+855) 10 737 684 Email: <a href="mailto:melanieloong@nagaworld.com">melanieloong@nagaworld.com</a></p>	<p>Ms Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: <a href="mailto:phouksolinda@nagaworld.com">phouksolinda@nagaworld.com</a></p>
---	---



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់  
២៥ តុលា ២០១៨

**ណាហ្គាវើលដ៍ មានលក់ក្តាមសៀងហៃ និងម្ហូបពិសេសជាច្រើនមុខ!**

រាជធានីភ្នំពេញ ២៥ តុលា ២០១៨ ៖ រដូវក្តាមសៀងហៃ បានមកដល់ហើយ! ក្នុងរយៈពេលមាន កំណត់ពីឥឡូវនេះរហូតដល់ចុងខែវិច្ឆិកា ណាហ្គាវើលដ៍មានលក់ក្តាមសៀងហៃដែលនាំចូលពីទី ក្រុងជាំងស៊ូប្រទេសចិន និងម្ហូបឆ្ងាញ់ៗជាច្រើនជម្រើស។

ភោជនីយដ្ឋានចិនប្រណីតឈ្នះពានរង្វាន់លំដាប់ពិភពលោកឆ្នាំ ២០១៨ Fortune Palace (ជាន់ទី ១ ណាហ្គាវើលដ៍) និង Hall of Golden Chimes (ជាន់ទី ៥ ណាហ្គាវើលដ៍) មានបម្រើម្ហូបពិសេសដែល ច្នៃយ៉ាងដ្ឋិតដ្ឋងពីក្តាមសៀងហៃស្រស់ៗបំផុត។ ក្តាមសៀងហៃនេះ មានភាពល្បីល្បាញដោយសារ មានសាច់ផ្អែម និងពងដែលមានរសជាតិឆ្ងាញ់ជាប់ចិត្ត។

នៅភោជនីយដ្ឋានចិន Fortune Palace ក្តាមសៀងហៃនេះ ត្រូវបានច្នៃដោយខជាមួយស្រាចិនក្នុង ឆ្នាំថ្ម ឬចម្អិនជាមួយទឹកខ្មេះខ្មៅពិសេសដើម្បីបង្កើនរសជាតិឆ្ងាញ់ទ្រូងដងតាមបែបធម្មជាតិ។ ចំណែកនៅភោជនីយដ្ឋានចិន Hall of Golden Chimes វិញ លោកអ្នកអាចមកនំប៉ាវស្តូលក្តាម ចំហុយ នំប៉ាវស្តូលបង្ហា និងប្រហិតក្តាមសៀងហៃក្នុងទឹកស៊ីប ។ល។

យើងខ្ញុំក៏សូមណែនាំឲ្យលោកអ្នកមករីករាយពិសាម្ហូបកំពូលរសជាតិតម្លៃ ១០ ដុល្លារនៅភោជនីយ ដ្ឋានលំដាប់ពិភពលោកទាំង ១០ នៅណាហ្គាវើលដ៍ផងដែរដែលមានបម្រើម្ហូបរសជាតិដើមមកពីជុំ វិញពិភពលោក។ ដោយចំណាយ ១០ ដុល្លារប៉ុណ្ណោះ លោកអ្នកអាចមកពិសាប៉ាវហ៊ី និងតៅហ៊ីនាំ លាភនៅភោជនីយដ្ឋានចិន Fortune Palace ឬមីអ៊ីតាលីជាមួយមីកនៅភោជនីយដ្ឋានអ៊ីតាលី Bistro Romano ។ ម្ហូបផ្សេងទៀតដែលអ្នកគួរសាកល្បង រួមមានបង្កងទន្លេញាត់ក្នុងគ្រប់ បង្ហាចៀន ជាមួយពងទាប្រៃ ត្រីឆ្កែងនា សាច់គោតាតតា បាយរុំត្រីសាលម៉ុន បង្ហា តៅហ៊ី និងម្ហូបដែលពេញ និយមក្នុងតំបន់អាស៊ីអាគ្នេយ៍ដែលមានបម្រើនៅភោជនីយដ្ឋានបារាំង Le Gourmet បារាំង ណាហ្គាវើលដ៍ ភោជនីយដ្ឋានកូរ៉េ Korean Grill ភោជនីយដ្ឋានជប៉ុន Teppanyaki ភោជនីយដ្ឋាន ឥណ្ឌូចិន Indochine ភោជនីយដ្ឋាន Golden Bowl ភោជនីយដ្ឋាន Chopstick និងភោជនីយដ្ឋាន វិមានស៊ីធីរ៉ែក។

សម្រាប់អ្នកដែលចង់មកពិសាលក្ខណៈក្រុមគ្រួសារ ឬមិត្តភក្តិ សូមអញ្ជើញមករីករាយពិសា អាហារប៊ុហ្វេអន្តរជាតិ និងគ្រឿងសមុទ្រដែលមានច្រើនមុខជាងគេក្នុងរាជធានីភ្នំពេញ តម្លៃ ៣៩



ដុល្លារសម្រាប់ ២ នាក់នៅភោជនីយដ្ឋានប្រណីត 2Pangea នៅជាន់ទី ២ ណាហ្គាទី ២ ដែលមាន  
បម្រើជារៀងរាល់ថ្ងៃ ពីម៉ោង ៥:៣០ ល្ងាចដល់ ១០ យប់រហូតដល់ថ្ងៃទី ៣០ វិច្ឆិកា ។

ដើម្បីអបអរក្នុងឱកាសព្រះរាជពិធីបុណ្យអុំទូក លោកអ្នកអាចរីករាយពិសាអាហារប៊ុហ្វេបែបខ្មែរ  
ពេលល្ងាចដែលមានម្ហូបមកពីទូទាំង ២៥ រាជធានីខេត្តទូទាំងប្រទេសកម្ពុជា និងពិសាស្រាបៀរអង្ករ  
ចូដោយសេរី ដែលមានលើកបម្រើរៀងរាល់ថ្ងៃ ពីម៉ោង ៥:៣០ ល្ងាចដល់ ៩:៣០ យប់ តម្លៃ ១០  
ដុល្លារប៉ុណ្ណោះសម្រាប់ម្នាក់នៅភោជនីយដ្ឋាន The Pangea ។ មិនតែប៉ុណ្ណោះ លោកអ្នកទស្សនា  
ការសម្តែងសិល្បៈប្រពៃណី និងភ្លេងខ្មែរដោយផ្ទាល់ថែមទៀតផងខណៈកំពុងពិសាអាហារដ៏ល្អឃ្លា  
ឆ្ងាញ់។

សូមអញ្ជើញមកណាហ្គាវើលដ៍ និងរីករាយពិសាម្ហូបដែលអ្នកចូលចិត្តនៅថ្ងៃនេះ!

###

**អំពីណាហ្គាវើលដ៍**

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាវើលដ៍ មានបន្ទប់ប្រភេទស្វីត និងដីលុច្យជាង ១.៦៥៨  
បន្ទប់ ភោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងក្លឹប ២៧ កន្លែង មណ្ឌលស្បៀងប្រណីតពីរ សាលមហោស្រព  
NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាទី ២ ផ្សារទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិការដោយក្រុមហ៊ុន  
China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលមានលក់ទំនិញ  
ម៉ាកអន្តរជាតិល្បីៗ សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប និងសាលប្រជុំដែលបំពាក់ដោយបរិក្ខារទំនើបៗ ។  
សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទងមកកាន់ ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: <a href="mailto:melanieloong@nagaworld.com">melanieloong@nagaworld.com</a></p>	<p>កញ្ញា ភោគី សូលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: <a href="mailto:phouksolinda@nagaworld.com">phouksolinda@nagaworld.com</a></p>
---	---



即时发布：

2018 年 10 月 25 日

## 金界特献大闸蟹盛宴

金边 25 日讯·让人期待已久的大闸蟹盛季再次来临！从即日起至 11 月·来金界品尝从中国江苏空运而至的新鲜大闸蟹·再由得奖名厨为您精心烹饪大闸蟹及蟹粉盛宴·让味蕾极致满足！

前来金界酒店的御品轩（1 楼）及金界 2 的金銮殿（5 楼）·这两家荣获 2018 年世界奢华餐厅大奖的中餐厅·分别为您奉上不同风味的大闸蟹特饌·其丰腴肥美的金黄蟹膏及嫩滑香甜的蟹肉·让人尝之惊艳·欲罢不能。

在御品轩·您可尝到石锅醉酒大闸蟹、蛋白蒸大闸蟹及陈醋蒸大闸蟹·恰到好处的烹调手法更添绝佳风味；而金銮殿则特制砂锅蟹粉蒸小笼包、蟹粉凤尾虾饺及砂锅清炖蟹粉津白狮子头·让您品享名厨精湛手艺。

此外·金界也特别呈献“十全十美”特饌·由金界旗下十家餐厅为您带来十道国际佳肴·每道只售 10 美元·就能大饱口福！菜品如御品轩的鲍鱼豆腐·以及意式餐厅 *Bistro Romano* 的鲜制鱿墨汁意面等。

其它不容错过的“十全十美”特饌·还包括茄子河龙虾、黄金脆虾、香煎海鲈、牛肉塔塔、三文鱼卷、鲜虾酿豆腐·以及东南亚广受欢迎的美食·分别前往法式餐厅 *Le Gourmet*、金乐餐厅、韩式餐厅 *Korean Grill*、日式餐厅 *Teppanyaki*、中南半岛餐厅、金大碗茶餐厅、筷子馆及御皇街餐厅·即能大快朵颐。

想要与家人或朋友享用国际自助盛宴·那就快来尝试金边最长的自助美食·就在获得国际奖项肯定的金大庭餐厅·备有优质佳肴及海鲜·现在自助晚餐时段 2 人同享·只需 39 美元·时间从傍晚 5 时 30 分至晚上 10 时·促销期至 11 月 30 日。



为了迎接年度盛事送水节，国际餐厅 The Pangea 特别推出高棉皇族自助晚餐促销，只需加额 10 美元吴哥生啤任享。时间从傍晚 5 时 30 分至晚上 9 时 30 分，汇集了柬埔寨多个省份的正宗料理菜谱，给您一席高棉盛宴！现场还能欣赏现场传统高棉音乐舞蹈表演。

即日携同您的挚爱到来金界，尽情探索金牌美食之旅吧！

###

关于金界

最新扩建的金界娱乐城，设施包括 1,658 酒店套房及豪华客房、27 家主题餐厅及酒廊等、两家奢华级水疗中心、一座拥有 2,000 观众席的 NABA 歌剧院、柬埔寨第一家由中免集团运营的免税购物地下商街、丰富多元的娱乐选择以及顶级的会展及宴会设备。媒体咨询，敬请联系：

龙美伶女士 资深市场传讯经理 电话: (+855) 10 737 684 电邮: melanieloong@nagaworld.com	李嘉宝女士 资深市场传讯主任 电话: (+855) 10 859 113 电邮: britneyli@nagaworld.com
--	---